



**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES  
UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS  
UNIÓN INTERNACIONAL DE MAGISTRADOS  
INTERNATIONALE VEREINIGUNG DER RICHTER  
UNIONE INTERNAZIONALE DEI MAGISTRATI**

**AFRICAN REGIONAL GROUP  
OF THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES**

**Meeting  
Cape Town (South Africa) October 18, 2024**

**AGENDA**

1. Opening and Welcome.
2. Approval of summary report of the Group's meeting held in Monrovia (Liberia), on May 5-9, 2024.
3. President's report.
4. African Group member association's reports.
5. Statement/s and resolution/s by the African Group.
6. Preparation of the meeting with the UN Special Rapporteur on the Independence of Judges and Lawyers, Prof. Margaret Satterthwaite: overview of the situation of the judiciaries in their respective regions to be submitted by the President to the Special Rapporteur.
7. Information on the vote on the proposed amendments of the IAJ Constitution and Regulations.
8. Monitoring.
9. Associations which have not paid their contributions for several years.
10. Budget.
11. Proposal of the IAJ Presidency Committee for an increase of the amount of the annual contributions.
12. Venue of the next meeting.
13. Miscellaneous.



**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES  
UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS  
UNIÓN INTERNACIONAL DE MAGISTRADOS  
INTERNATIONALE VEREINIGUNG DER RICHTER  
UNIONE INTERNAZIONALE DEI MAGISTRATI**

**GROUPE REGIONAL AFRICAÏN  
DE L'UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS**

**Réunion**

**Le Cap (Afrique du Sud), 18 octobre 2024**

**ORDRE DU JOUR**

1. Ouverture et mot de bienvenue.
2. Approbation du procès-verbal de la réunion du Groupe de mai (5-9) à Monrovia (Liberia).
3. Rapport du Président.
4. Rapports des Associations membres du Groupe Africain.
5. Déclaration (s) et résolution (s) du Groupe.
6. Préparation de la réunion avec le Rapporteur Spécial des NU sur l'indépendance des juges et des avocats, Prof. Margaret Satterthwaite : situation des pouvoirs judiciaires dans leurs régions respectives, à soumettre par le Président au Rapporteur Spécial.
7. Information relative au vote sur les propositions d'amendement des Statuts de l'UIM.
8. Monitoring.
9. Associations qui n'ont pas payé leur contribution pour plusieurs années.
10. Budget.
11. Proposition du Comité de la Présidence de l'UIM pour une augmentation du montant des contributions annuelles.
12. Choix du lieu de la prochaine réunion du Groupe.
13. Divers.